

APPENDIX "FF"

REVIEW OF CANADIAN HOSPITAL ACCOUNTING
MANUAL ACCOUNTING
MEDICAL SERVICES BRANCH

ONTARIO REGION

Moose Factory General Hospital—H.S.1's and H.S.2's submitted to the Province up to and including 1969; 1970 to be prepared shortly.

Sioux Lookout General Hospital—H.S.1's and H.S.2's submitted to the Province up to and including 1969; 1970 to be prepared shortly.

Lady Willingdon Hospital—H.S.1's and H.S.2's submitted up to 1967. The hospital closed October, 1968.

The Ontario Hospital Services Commission has expressed a willingness to treat Moose Factory General Hospital and Sioux Lookout General Hospital as Budget review hospitals. This is now planned for implementation during 1972.

\$900,000 has been paid by the Province of Ontario as an interim payment on behalf of the Lady Willingdon Hospital and the Sioux Lookout General Hospital re 1964 to 1968. All of these back years should be finalized in the next few months.

MANITOBA REGION

Fisher River Indian Hospital—Now submitting to Head Office monthly CHAM statements. First H.S.2 will be submitted for 1970.

Norway House Indian Hospital—Now submitting to Head Office monthly CHAM statements. First H.S.2 will be submitted for 1970.

SASKATCHEWAN REGION

Fort Qu'Appelle Indian Hospital—H.S.1's and H.S.2's submitted to the Province up to and including 1970.

North Battleford Indian Hospital—H.S.1's and H.S.2's submitted to the Province up to and including 1970.

ALBERTA REGION

Charles Camsell Hospital—H.S.1's and H.S.2's submitted to the Province up to and including 1970.

Blood Indian Hospital—H.S.1's and H.S.2's submitted to the Province up to and including 1970.

Blackfoot Indian Hospital—H.S.1's and H.S.2's submitted to the Province up to and including 1970.

NORTHERN REGION

Frobisher Bay General Hospital—CHAM Accounting implemented January 1, 1971. Anticipate completed H.S.1 and H.S.2 for 1971.

APPENDICE «FF»

REVUE DE LA MÉTHODE DE COMPTABILITÉ DU
MANUEL DE COMPTABILITÉ DES HÔPITAUX DU
CANADA

DIRECTION DES SERVICES MÉDICAUX

RÉGION D'ONTARIO

Hôpital général de Moose Factory—Les formules H.S.1 et H.S.2 ont été envoyées aux autorités provinciales jusqu'à l'année 1969 inclusivement; les formules pour l'année 1970 seront expédiées bientôt.

Hôpital général de Sioux Lookout—Les formules H.S.1 et H.S.2 ont été envoyées aux autorités provinciales jusqu'à 1969 inclusivement; les formules pour l'année 1970 seront expédiées bientôt.

Hôpital Lady Willingdon—Les formules H.S.1 et H.S.2 ont été envoyées jusqu'à 1967. L'hôpital a fermé ses portes en octobre 1968.

La Commission des services hospitaliers de l'Ontario a bien voulu accepter de considérer les hôpitaux généraux de Moose Factory et de Sioux Lookout comme des hôpitaux dont le budget fait l'objet d'un examen. Ce nouveau système entrera en vigueur au cours de l'année 1972.

La province d'Ontario a versé la somme de \$900,000 comme versement provisoire pour les Hôpitaux Lady Willingdon et de Sioux Lookout pour la période de 1964 à 1968. Tous ces arrérages doivent être réglés au cours des prochains mois.

RÉGION DU MANITOBA

Hôpital indien de Fisher River—Expédie maintenant au bureau central des états mensuels d'après le manuel de comptabilité des hôpitaux du Canada. Les premières formules H.S.2 seront expédiées pour 1970.

Hôpital indien de Norway House—Expédie maintenant au bureau central des états mensuels d'après le manuel de comptabilité des hôpitaux du Canada. Les premières formules H.S.2 seront expédiées pour 1970.

RÉGION DE LA SASKATCHEWAN

Hôpital indien de Fort Qu'Appelle—Les formules H.S.1 et H.S.2 ont été envoyées aux autorités provinciales jusqu'en 1970 inclusivement.

Hôpital indien de North Battleford—Les formules H.S.1 et H.S.2 ont été envoyées aux autorités provinciales jusqu'en 1970 inclusivement.

RÉGION DE L'ALBERTA

Hôpital Charles Camsell—Les formules H.S.1 et H.S.2 ont été envoyées aux autorités provinciales jusqu'en 1970 inclusivement.

Hôpital indien Blood—Les formules H.S.1 et H.S.2 ont été envoyées aux autorités provinciales jusqu'en 1970 inclusivement.

Hôpital indien de Blackfoot—Les formules H.S.1 et H.S.2 ont été envoyées aux autorités provinciales jusqu'en 1970 inclusivement.

RÉGION DU NORD

Hôpital général de Frobisher Bay—La comptabilité d'après la méthode du manuel de comptabilité des hôpitaux du Canada a été mise en vigueur le 1er